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Centerpartiet delar inte de styrandes ställningstagande avseende budgeten för 2019 för 
bildningsnämnden. Vi lade en budget i KF med en helt annan ram än den som vann fullmäktiges 
gehör. Konsekvenserna för skolan och skolans verksamhet blir enligt vår uppfattning oacceptabla 
med risk för att skolresultaten försämras, pedagoger och andra personalkategorier får sämre 
förutsättningar och kommunens attraktion riskeras. 

Dessa pengar hade kunnat säkra skolans budget, men istället för att dela ut dessa pengar så skapar 
med en massa oro. Dessutom tvingar man fram en massa onödiga besparingar som i det långa 
loppet får förödande konsekvenser.  

Att lägga ner OB-dagis och nattis får en förödande konsekvens för förvärvsarbetande och 
ensamstående, då de är i stort behov av omsorg på obekväma tider. Dessa kan medföra stora 
konsekvenser för och i samhället. 

Att göra besparingar på resursskolorna, anser vi inte är lämpligt, då denna verksamhet är väldigt 
sårbar.  

Att dra in på landsortsskolornas extra pengar, gör det svårare för dem att driva likvärdiga skolor i 
hela kommunen. 

Denna åtgärdsplan kommer att medföra att vår kommun blir mindre attraktiv, både med hänsyn till 
arbete inom skolan men lär även göra kommunen i sin helhet mindre attraktiv att flytta eller bo 
kvar i.  

Maj-Lis Fredriksson ( C )  

Centerpartiet Trelleborg. 
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